



8D6N POPULAR RUSSIA

(Moscow-St Petersburg)

8 天 6 晚 流行俄罗斯之旅

(莫斯科~圣彼得堡)

Tour Code 团号: AEDD-WY/08

Valid from May 2019

有效期从 2019 年 05 月起

SLEEP! 4 star hotel based on final confirmation or similar standard

住宿! 旅游住宿 4 星级以类似为标准

- ❖ Moscow (3N-Holiday Inn)
- ❖ St Petersburg (3N-Azimut)

- ❖ 莫斯科 (3 晚-假日酒店)
- ❖ 圣彼得堡 (3 晚-阿兹姆特酒店)

EAT! 道地美食!
❖ Caviar tasting
❖ Zharkoye
❖ Shashlyk

- ❖ 品尝鱼子酱
- ❖ 俄罗斯燻品
- ❖ 烤肉

01 Kuala Lumpur → Muscat → Moscow, Russia

- Depart to Moscow, the capital city of Russia.
吉隆坡 → 马斯喀特 → 莫斯科, 俄罗斯
- 从吉隆坡出发飞往俄罗斯的首都莫斯科。

02 Moscow (B/L/D)

- Excursion through the **Red Square**, the huge open space flanked by the Kremlin with a visit to the **Lenin's Mausoleum** (if open). Also you will see the wonderfully ornamented of onion domes~ the **St Basil's Cathedral**; and the **GUM Departmental** store for some shopping experience.
- **The Kremlin** (include entrance): Walk through Alexander Garden along the majestic walls of the Kremlin and visit the famous Cathedral of the Dormition; previously Russia's main cathedral. The Cathedral of the Archangel Michael and Cathedral of the Annunciation. We are also able to see the Church of the Deposition of the Robe, Senate Building, the Ivan Bell Tower and many more. The complex serves as the official residence of the President of Russia. If time permits, you will also visit the **Armoury Chamber** (10:00/12:00/14:30/16:30).
- Moscow sightseeing tour to see Moscow University, Novodevichy, War Memorial on the Poklonnaya Hill and Sparrow Hill.
- After an early dinner, enjoy the world famous and renowned **The Great Russian Circus show!**

莫斯科 (早/午/晚)

- 参观著名的莫斯科红场, 美丽的建筑有着不可思议的气氛, 掩盖了以往残酷的历史, 这真正是迷人的地方。随往莫斯科**列宁陵墓**(如有开) 及到色彩鲜艳洋葱式圆顶的**圣巴索大教堂**。您也有机会在国家百货大楼享受购物的乐趣。
- **克里姆林宫墙** (含门票): 最早的一座木墙城堡, 后来改建为石墙, 15 世纪莫斯科成为首都后, 再次宽大为砖砌的粉红色宫墙。到莫斯科宏伟三大教堂: 圣母升天教堂, 米高总令天使教堂, 圣母领报大教堂及伊凡大钟楼等。如时间允许, 将游览军机舱室博物馆(操作时间是 10:00/12:00/14:30/16:30)。
- 莫斯科市区游: 游览莫斯科大学, 新圣女修道院, Poklonnaya 山和麻雀山上的战争纪念馆。
- 晚餐后, 前往欣赏世界闻名的**俄罗斯马戏团表演!**

03 Moscow (B/L/D)

- Pay a visit to one of the most efficient and extensive metro systems in the world, attracting tourists with its extravagant decoration of its soviet-era stations, each one of them a work of art in itself and be amazed! Visit one of the famous metro station (**Komsomolskaya Station**).The station's most noticeable feature is its grandiose Baroque-style ceiling, which is painted pale yellow and encrusted with mosaics and floral moldings.
- Stroll along **Arbat Street**, the first pedestrian street in the center of Moscow with a mix of historical and contemporary shops.
- **VDNKH park** the place feels like a Stalinesque park, with palatial pavilions, each designed in its own unique style to represent all the Soviet republics and various industries, from geology to space exploration.
- Photo stop at the **Church of Christ the Saviour** ~ the opulent and grandiose cathedral.

莫斯科（早/午/晚）

- 进入地下铁车站，宽敞明亮的大厅，光辉璀璨的吊灯，大理石墙上的壁画，有如一座典藏丰富的地下博物馆，又似一座金碧辉煌的地下宫殿。参观其中一个最著名的**共青团站**。以华丽及富丽堂皇著称。该站最引人注目的特点是其宏伟的巴洛克风格的天花板和浅黄色镶有马赛克和花卉装饰线条。
- 徒步在的**阿尔巴特街**，是莫斯科为数不多的步行街中最著名的一条，八九百米长，十来米宽。在这街道上感受传统与现代的文化，古色古香的传统艺术品，时尚的咖啡店，服饰店及精美时尚礼品店。
- **VDNKH 公园**这个地方就像一个 Stalinesque 公园，拥有富丽堂皇的亭子，每个都以其独特的风格设计，代表所有苏联共和国和各种行业，从地质到太空探索。
- 前往**基督救世主教堂**拍照留恋~华丽而宏伟的大教堂。

04 Moscow (4:15 hours) St Petersburg (B/L/D)

- Transfer to the railway station for a pleasant trip on the new comfortable **high speed train "Sapsan"** to St Petersburg, the second largest city in Russia.
- Upon arrival, proceed to the **Vasilyevsky Island**, bordered by both Bolshaya Neva and Malaya Neva river, in the delta of the Neva River. You will see the old St Petersburg Stock Exchange as well as the two Rostral Columns on the Spit of Vasilyevsky Island. Continue drive pass the Bronze Horseman statue of Peter the Great, Decembrist's Square, Smolny Cathedral, the Admiralty building and the many beautiful bridges of the city.
- **Peter and Paul Fortress** (include entrance): It is the original citadel of St. Petersburg, Russia, designed by Domenico Trezzini and founded in 1703. The fortress contains several notable buildings clustered around the Peter and Paul Cathedral, which has a 123.2 m bell-tower and a gilded angel-topped cupola.

莫斯科（4：15 小时） 圣彼得堡（早/午/晚）

- 驱车到火车站乘搭新式舒适**的高速列车“Sapsan”**前往圣彼得堡~俄罗斯第二大城市。
- 抵达后开往**瓦西里島**，在涅瓦河三角洲最大的海湾。随着参观位于老海港口的陶立克式圆柱及欣赏瓦西里島的证卷交易所大楼。途经彼得大帝青铜骑士雕像，斯莫尔尼大教堂，十二月党人广场，金钟大厦和许多美丽的城市大桥。
- **彼得保罗要塞**（含门票）：坐落在市中心涅瓦右河岸，周围聚集彼得保罗大教堂及著名的古建筑。有一座 123.2 米高的大钟楼。

05 St Petersburg (B/L/D)

- Start the day with an excursion to Peterhof for a visit to the **Grand Palace** ~the favorite summer residence of the Russian emperor Peter the Great. Peterhof constitutes a grandiose 18th-19th century architecture, fountain and park ensemble with an area of over a thousand hectares.
- Enjoy a romantic **cruise ride** on the Neva River. The ride will show you most of St. Petersburg's main attractions along the banks of the river from a different angle.
- **Cathedral of the Holy Virgin of Kazan** (include entrance): It's a name of several Russian churches dedicated to Our Lady of Kazan. The cathedral's interior, with its numerous columns, echoes a ponderous outward colonnade and reminds one of a sumptuous palatial hall (69metres in length, 62metres in height).

圣彼得堡（早/午/晚）

- 圣彼得堡是俄罗斯的文化首都, 一个由岛屿, 桥梁, 十八世纪古典宫殿结合而成的波罗海北岸雄伟都市。今天, 我们将参观**彼得宫**, 位于距圣彼得堡市区 30 公里处, 建于 1709 年, 占地面积 800 公顷, 是彼得大帝的夏宫。在富丽豪华的花园中, 有各种布局巧妙的喷泉和金像, 而大宫殿是其中的主要建筑, 内部有许多分作不同用途的厅堂, 雕梁画栋, 金碧辉煌, 装饰极其华丽。
- 特别安排乘**船游涅瓦河**, 沿途能看到许多宫殿, 纪念碑和河上美丽的风光; 感受最真实的俄罗斯民俗风情。
- **喀山大教堂** (含门票): 是根据沃罗尼欣的设计于 1801 — 1811 年建成的, 它的外貌具有典型当时帝国风格的特征。它有一个呈半圆形的柱廊, 柱廊的后面露出高达 62 米高。

06 St Petersburg (B/L/D)

- **The State Hermitage Museum** (include entrance): the former Winter Palace of the Tsars. The Palace is now part of a complex of buildings known as the State Hermitage Museum which holds one of the world's greatest collections of art. Many of the Winter Palace's 1,057 halls and rooms are open to the public.
- Photo stop at the **Church of Savior on Spilled Blood** ~ one of the main sights of St Petersburg.
- You may enjoy shopping at **Nevsky Prospect** ~ the main street of the city.

圣彼得堡（早/午/晚）

- **隐士博物馆** (含门票): , 博物馆又名冬宫, 原为俄国历代沙皇的寝宫, 现为世界四大博物馆之一。四栋建筑组成的博物馆内, 包含一千个展览厅及数以百万计的名画雕像等稀世珍宝。其内部陈设也同样引人入胜, 包括豪华气派的大使梯廊, 富丽堂皇的宴客厅, 法俄战阵陈列室等, 十分丰富。
- 前往如画似的**圣彼得堡滴血大教堂**拍照留恋。
- 你可以享受在**涅瓦大街**上购物。

07 St Petersburg (4:15 hours) Moscow (B)

- Transfer to the railway station for a pleasant trip on the new comfortable **high speed train "Sapsan"** back to Moscow.

圣彼得堡（4: 15 小时） 莫斯科（早）

- 驱车到火车站乘搭新式舒适的**高速列车“Sapsan”** 回去莫斯科。

08 Moscow → Muscat → Kuala Lumpur

- Time to bid farewell to these exciting destinations and bring home wonderful memories of Russia!

莫斯科 → 马斯喀特 → 吉隆坡

- 是时候告别这些令人兴奋的目的地, 把俄罗斯最美好的回忆带回家!

Disclaimer / 免责声明 :

1.We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

我们有权改变顺序或更改, 修正或改变行程, 如果有必要, 恕不另行通知。

2.All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.

所有航班及酒店乃暂定性, 最终确认将随后通知。

3.Sights-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.

行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。